
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

09.09.2016                                           м. Черкаси                                                № 6 

 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 

 

Всього членів комісії – 11 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії:  Омаргалієв К.С. 

секретар комісії:                 Плічко Г.І. 

 

члени комісії:   Жмуд Ю. М.,  Морозюк М.О.,  Ніжніков В.М.,  

                           Пошиваник М.М.( пит.2), Рябошлик О.В.(пит. 5), Чен В.Є. 
 

ВІДСУТНІ:  Вусик В. М., Гура С.В., Полозов В.О. 
 

Запрошені на засідання комісії:  
 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Горда 

Василь Іванович 

- заступник начальника Черкаського обласного 

управління лісового та мисливського 

господарства 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

Журавель 

Сергій Володимирович 

- заступник начальника Черкаського обласного 

управління водних ресурсів 

Корнєєва 

Наталія Павлівна 

- інженер з охорони  навколишнього природного 

середовища КП «Водоканал» Тальнівської 

міської ради 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 



Полякова 

Зінаїда Дмитрівна 

- юрисконсульт ПрАТ «Племінний завод 

дослідне господарство «Золотоніське» 

Суховий  

Микола Олександрович 

- заступник начальника управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації 

Сімаков 

Руслан Ігоревич 

- еколог ТОВ «Напої плюс» 

Хакало 

Анатолій Григорович 

- лісник ДП «Золотоніське лісове господарство» 

Черній 

Владислав Володимирович 

- головний спеціаліст Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та 

житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

 

     У засіданні взяли участь голова обласної ради Вельбівець Олександр Іванович, 

помічник-консультант депутата Черкаської обласної ради Іванов Дмитро 

Анатолійович. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про надання погодження КП "Водоканал" Тальнівської міської ради на 

користування ділянками надр з метою геологічного вивчення, у тому числі 

дослідно-промислову розробку, родовища прісних підземних вод в адмінмежах 

Здобутківської сільської ради Тальнівського району та Тальнівської міської ради. 

Доповідач: 

     Денжанська 

     Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

2. Про надання погодження  ТОВ  «Напої плюс»  на  користування 

ділянками надр Жашківського  родовища  з  метою  видобування  питних 

підземних вод. 

Доповідач: 

     Денжанська 

     Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

3. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії по ПрАТ «Племінний завод 

дослідне господарство «Золотоніське». 

Доповідач: 

     Денжанська 

     Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

 



4. Про території та об’єкти природно-заповідного фонду області 

(Гідрологічний заказник «Білоусівський» Драбівський район) 

Доповідач: 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління 

екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації 
 

5. Про розгляд  звернення народного депутата України Левченка Ю.В. щодо 

прийняття рішення про введення мораторію на вирубку зелених насаджень в 

об’єктах природно-заповідного фонду Черкаської області. 

Доповідач: 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління 

екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації 

Співдоповідач: 

Горда 

Василь Іванович 

- заступник начальника Черкаського 

обласного управління лісового та 

мисливського господарства 

6. Про розгляд  звернення народного депутата України Левченка Ю.В. щодо 

порушень чинного законодавства при будівництві птахо підприємства  

ПАТ «Миронівський хлібопродукт» на території Рацівської сільської ради 

Чигиринського району. 

Доповідач: 

Черній 

Владислав Володимирович 

- головний спеціаліст Департаменту 

містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

 

7. Про  розгляд   листа   громадської   спілки   «Агенція  підтримки 

підприємництва та інвестицій» щодо заходів по спасінню басейну річки Тясмин. 

Доповідач: 

Довга  

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління 

екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації 

 

8. Про розгляд звернень громадських організацій щодо заборони 

будівництва Канівської ГАЕС. 

 Дововідач: 

Черній 

Владислав Володимирович 

- головний спеціаліст Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва 

та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

 

 



1.СЛУХАЛИ:  
Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшло 

клопотання комунального підприємства «Водоканал» Тальнівської міської ради 

щодо надання погодження для отримання спеціального дозволу на користування 

надрами з метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислової 

розробки, Тальнівського родовища прісних підземних вод. Комунальне 

підприємство отримало погодження Здобутківської сільської ради, Тальнівських 

районної та міської рад із зазначеного питання. Підготовлено відповідний проект 

рішення та запропоновано депутатам для розгляду та погодження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1). 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Корнєєва Н. П., яка повідомила, що підприємству необхідно отримати 

спеціальний дозвіл відповідно до вимог чинного законодавства, так як 

підприємство постачає воду для організацій та населення міста Тальне. 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Ніжніков В.М.,  

Омаргалієв К.С. 
 

Вельбівець О.І., який попросив надати роз’яснення стосовно погодження 

обласною радою клопотань про надання у користування надр з метою вивчення та 

розробки корисних копалин загальнодержавного значення. 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/1 додається до протоколу (додаток 2). 
 

          «За»-6; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»-0 
 

2.СЛУХАЛИ:  

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшло 

клопотання товариства з обмеженою відповідальністю «Напої плюс» щодо 

надання погодження на користування надрами ділянки Жашківського родовища з 

метою видобування питних підземних вод. Товариство отримало відповідне 

погодження Жашківської районної ради. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Сімаков Р. І., який повідомив, що товариство на протязі чотирьох років 

проводило геологічне вивчення родовища питних підземних вод, отримані 

висновки фахівців, на даний час готується пакет документів на отримання 

спеціального дозволу вже на користування надрами. 
 

 В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Омаргалієв К.С. 

Омаргалієв К.С запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати внести питання до порядку денного сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам при розгляді підтримати проект рішення. 
 



ВИРІШИЛИ: висновок № 6/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»-0 
 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшов лист 

приватного акціонерного товариства «Племінний завод дослідне господарство 

«Золотоніське» про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу 

лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок.  

Доповідач ознайомила членів комісії з підготовленим до розгляду на сесії 

обласної ради проектом рішення. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

 Горда В.І., який поінформував про послідовність погодження поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок. 
 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Мазур Л.О., Омаргалієв К.С. 
 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

Рішення не прийнято: висновок № 6/3 додається до протоколу (додаток 6). 
 

І. Голосування: «За»-5; «Проти»-0; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–1 

ІІ.Голосування: «За»-5; «Проти»-1; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–0 
 
 

4.СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В., яка повідомила, що проект рішення «Про території та об’єкти 

природно-заповідного фонду області» підготовлено управлінням екології та 

природних ресурсів обласної державної адміністрації з метою зміни меж 

територій та об’єктів природно-заповідного фонду місцевого значення області. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 

Відповідно до клопотання голови Полтавського товариства охорони 

природи Смоляр Н.О. та Наукового обґрунтування доцільності розширення 

площі, уточнення меж гідрологічного заказника місцевого значення 

«Білоусівський» територія, яка рекомендується для розширення меж існуючого 

гідрологічного заказника місцевого значення «Білоусівський» знаходиться на 

північно-східній околиці с. Білоусівка Драбівського району та є землями запасу 

Білоусівської сільської ради. За результатами проведеної фітосозологічного 

дослідження даної місцевості встановлено, що обстежена місцевість 

характеризується високими показниками наукової та екологічної цінності. 

Формування лісових угрупувань пухнастоберезового лісу із домінуванням 

бореального виду берези пухнастої є унікальним явищем Лівобережного 

Лісостепу країни. Рішенням Білоусівської сільської ради Драбівського району 



Черкаської області від 22.06.2016 № 8-4/VII надано дозвіл на розширення меж 

гідрологічного заказника місцевого значення «Білоусівський» площею 12,4 га. 

Драбівська районна державна адміністрація не заперечує щодо розширення меж 

гідрологічного заказника місцевого значення «Білоусівський» на площу 12,4 га. 

ВИСТУПИЛИ:  

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати внести питання до порядку денного чергової сесії обласної ради та 

пропонувати депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення. 
 

ВИРІШИЛИ: висновок № 6/4 додається до протоколу (додаток 8). 
 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 
 
 

5.СЛУХАЛИ: 

Довгу Л.В., яка повідомила, що відповідно до доручення першого 

заступника голови Черкаської обласної ради Тарасенка В.П., управлінням екології 

та природних ресурсів облдержадміністрації, в межах повноважень, розглянуто 

звернення Левченка Ю.В. щодо прийняття рішення про введення мораторію на 

вирубку зелених насаджень в об’єктах природно-заповідного фонду Черкаської 

області. Текст звернення додається до протоколу (додаток 9). 

Доповідач зазначила, що правові основи організації, охорони, ефективного 

використання природно-заповідного фонду України, відтворення його природних 

комплексів та об’єктів визначає Закон України «Про природно-заповідний фонд 

України». Порядок спеціального використання природних ресурсів у межах 

територій та об’єктів природно-заповідного фонду визначений статтею 9-1 

Закону, згідно якої: 

спеціальне використання природних ресурсів у межах територій та об’єктів 

природно-заповідного фонду загальнодержавного значення здійснюється в межах 

ліміту на використання природних ресурсів у межах територій  та об’єктів 

природно-заповідного фонду, затвердженого центральним органом виконавчої 

влади, та затвердженого територіальними органами центрального органу 

виконавчої влади в галузі охорони навколишнього природного середовища, а 

також на підставі дозволів, що видаються місцевими радами за погодженням з 

територіальними органами центрального органу виконавчої влади в галузі 

охорони навколишнього природного середовища. 

Відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 13.03.2013 №159 

«Про ліквідацію територіальних органів Міністерства охорони навколишнього 

природного середовища», Державні управління охорони навколишнього 

природного  середовища в областях (територіальні органи Мінприроди України), 

припинили виконання своїх повноважень з 17 травня 2013 року, без 

правонаступника. На сьогоднішній день зміни до Закону щодо передачі 

повноважень територіальних органів центрального органу виконавчої влади в 

галузі охорони навколишнього природного середовища обласним державним 

адміністраціям не внесені. За інформацією Мінприроди України для 

врегулювання питання передачі повноважень проекти Законів України про 



внесення змін до Закону України «Про природно-заповідний фонд України» 

неодноразово подавалися до Верховної Ради України. 

Враховуючи вищевикладене, управління екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації пропонує повернутися до розгляду питання стосовно 

прийняття рішення про введення мораторію на вирубку насаджень в об’єктах 

природно-заповідного фонду області після внесення змін до Закону щодо 

передачі повноважень територіальних органів Мінприроди України структурним 

підрозділам обласної державної адміністрації у сфері охорони навколишнього 

природного середовища. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Горда В. І., який повідомив, що звернення народного депутата України  

Левченка Ю.В., розглянуто в межах повноважень, також в управлінні обласного 

лісового та мисливського господарства. 

Доповідач зазначив, що площа лісів державних лісогосподарських 

підприємств області, підпорядкованих обласному управлінню, складає 279932 га. 

На їх території знаходиться 125 об’єктів природно-заповідного фонду різних 

категорій на площі 15254 га або 5,4% від площі лісів, при тому, що по області 

площа об’єктів ПЗФ складає лише 3%. Природоохоронні заходи в об’єктах ПЗФ 

здійснюються держлісгоспами. Рубання дерев в об’єктах ПЗФ вкрай обмежене, 

проводиться в незначних об’ємах з метою формування та оздоровлення 

насаджень і не носить заготівлі в промислових масштабах. При проведенні 

санітарно-оздоровчих заходів в об’єктах ПЗФ попередньо, після 

лісопатологічного обстеження насаджень, складається план санітарно-оздоровчих 

заходів, який погоджується з управлінням екології та природних ресурсів 

обласної державної адміністрації та затверджується обласним управлінням 

лісового та мисливського господарства. 

Крім того, у випадку проведення суцільних санітарних рубок в об’єктах 

ПЗФ, насадження додатково обстежуються спеціальною комісією, до складу якої 

обов’язково входить лісопатолог Київського спеціалізованого лісозахисного 

підприємства. 

 Василь Іванович також погодився з недоцільністю прийняття рішення щодо 

введення мораторію на вирубку дерев в об’єктах природно-заповідного фонду, 

адже всі ділянки після суцільних санітарних рубок заліснюються весною 

наступного року або ж у рік рубки. Несвоєчасне проведення рубок формування та 

оздоровлення насаджень в об’єктах ПЗФ призведе до загибелі головної породи 

або ж насадження в цілому. Нанівець буде зведена праця кількох поколінь 

лісоводів. 
 

В обговоренні взяли участь: Мазур Л.О., Омаргалієв К.С. 
 

Мазур Л.О., яка зазначила, що прийняття рішення щодо введення мораторію 

на вирубку зелених насаджень в об’єктах природно-заповідного фонду в області 

не належить до повноважень обласної ради. 

Омаргалієв К.С., який відмітив, що виходячи з наданої доповідачами 

інформації порушене у зверненні народного депутата України Левченка Ю.В. 



питання не відноситься до повноважень ради, але оскільки народний депутат 

просить розглянути питання на пленарному засіданні ради, звернувся до членів 

комісії з пропозицією розглянути звернення народного депутата Левченка Ю.В. 

«Про прийняття рішення про введення мораторію на вирубку зелених насаджень в 

об’єктах природно-заповідного фонду Черкаської області» на сесії обласної ради. 
 

Рішення не прийнято: 
 

    «За»-0; «Проти»-0; «Утрималося»-7; «Не голосувало»–0 
 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Чернія В. В, який повідомив, що звернення народного депутата України 

Левченка Ю.В. стосовно будівництва птахопідприємства на території 

Чигиринського району, в межах повноважень, розглядалось Департаментом 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства 

облдержадміністрації. 

Текст звернення додається (додаток 10). 

Доповідач зазначив, що до управління містобудування та архітектури 

департаменту містобудування, архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства обласної державної адміністрації не зверталася  

ДП «Перемога Нова» щодо розміщення на території Рацівської сільської ради 

Чигиринського району комплексу пташників. Станом на 05.09.2016 заяви та 

клопотання стосовно отримання документів дозвільного характеру для комплексів 

по вирощуванню птиці до Управління екології та природних ресурсів обласної 

державної адміністрації не надходили. На даний час до облдержадміністрації по 

даному питанню зверталася лише Громадська організація «Чигиринська районна 

народна рада» з листами запереченнями проти його розміщення. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

 В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Омаргалієв К.С. 
 

Омаргалієв К.С., який запропонував розглянути звернення народного 

депутата України Левченка Ю.В. щодо порушень чинного законодавства при 

будівництві птахопідприємства ПАТ «Миронівський хлібопродукт» на території 

Рацівської сільської ради Чигиринського району на сесії обласної ради. 
 

Рішення не прийнято: 
 

«За»-0; «Проти»-0; «Утрималося»-8; «Не голосувало»–0 
 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Довгу Л. В., яка зазначила, що лист громадської спілки «Агенція підтримки 

підприємництва та інвестицій» щодо заходів по спасінню басейну річки Тясмин 

розглядалось, в межах повноважень, управлінням екології та природних ресурсів 

облдержадміністрації. 



Текст листа додається (додаток 11). 

Обговорення стану річки Тясмин, а також визначення шляхів вирішення 

проблемних питань, проводилось на рівні обласної державної адміністрації  

на нарадах 11 липня та 16 серпня поточного року. 

У нарадах приймали участь представники структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних органів центральних органів виконавчої 

влади, районних державних адміністрацій та органів місцевого самоврядування,  

в адміністративних межах яких протікає річка Тясмин, громадських організацій  

(у тому числі громадської спілки «Агенція підтримки підприємництва  

та інвестицій»), суб’єктів господарювання області, засобів масової інформації. 

Обласною державною адміністрацією доручено Черкаському обласному 

управлінню водних ресурсів спільно з Правобережним міжрайонним управлінням 

водного господарства, районними державними адміністраціями та органами 

місцевого самоврядування вирішити питання передачі на баланс безхазяйних 

бокових мереж внутрішньогосподарських осушувальних каналів. 
Крім того, за результатами проведених нарад обласною державною 

адміністрацією, в межах повноважень, надані відповідні доручення місцевим 

органам влади та територіальним органам центральних органів виконавчої влади 

щодо покращення стану річки Тясмин. 

Заходи з покращення екологічного стану річки Тясмин можуть плануватись  

за рахунок надходжень природоохоронного фонду місцевих бюджетів та інших 

власних доходів.  

За інформацією Черкаського обласного управління водних ресурсів, 

Облводресурсів зверталося до Держводагентства щодо фінансування робіт  

по екологічному поліпшенню річки Тясмин. Згідно листа Держводагентства  

від 19.08.2016 № 4279/5/5/11-16, фінансування даних робіт з державного бюджету 

не передбачається. 

У обласному бюджеті надходження екологічного податку та грошових 

стягнень за шкоду, заподіяну порушенням законодавства про охорону 

навколишнього природного середовища внаслідок господарської та іншої 

діяльності, розподілені між об’єктами. Додатковий ресурс від перевиконання 

надходжень екологічного податку обласного бюджету за І півріччя відсутній 

(виконання становить 99,5 відс.). 

На об’єкти, пов’язані з покращенням стану р. Тясмин в обласному бюджеті 

передбачено 8,6 млн. грн., з них 3,5 млн. грн. – на реконструкцію каналізаційних 

очисних споруд в м. Кам’янка та 5,1 млн. грн. – на реконструкцію окремих 

об'єктів каналізаційних очисних споруд м. Чигирин Черкаської області. Станом  

на 16.08.2016 вказані видатки профінансовані на загальну суму 4,4 млн. грн.  

або 84 відс. до призначень періоду.  

Крім того, на співфінансування вказаних об’єктів у місцевих бюджетах 

станом на 16.08.2016 передбачені і профінансовані видатки в сумі 350,4 тис.грн – 

на реконструкцію каналізаційних очисних споруд м. Кам'янка та 903,3 тис.грн –  

на реконструкцію окремих об’єктів каналізаційних очисних споруд м. Чигирин. 



Стосовно нерозподілених видатків природоохоронного фонду у сумі  

400,0 тис.грн, зазначені кошти передбачені до розподілу за квотами депутатів 

обласної ради. 
На завершення Людмила Володимирівна зазначила, що оскільки проблема 

замулення та зневоднення річки Тясмин  потребує комплексного 

загальнодержавного вирішення, джерелом фінансування можуть бути кошти 

державного бюджету, місцевих бюджетів усіх рівнів та залучення інвестицій чи 

грандів. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. відзначив доцільність проведення комплексної наради 

фахівців з питань очистки річок Тясмин, Дніпро, зважаючи на актуальність 

питання.  

Костянтин Сапартаєвич запропонував внести питання про розгляд листа 

громадської спілки «Агенція підтримки підприємництва та інвестицій» щодо 

заходів по спасінню басейну річки Тясмин на розгляд сесії обласної ради. 
 

Рішення не прийнято: 
 

«За»-3; «Проти»-0; «Утрималося»-1; «Не голосувало»–4 

 

 

8.СЛУХАЛИ 

Чернія В.В., який повідомив, що розпорядженням Кабінету Міністрів 

України від 13.07.2016 №522-р затверджено Програму розвитку гідроенергетики 

на період до 2016 року, якою передбачено будівництво ГАЕС. Замовником 

будівництва є державна компанія ПАТ «Укргіденерго».  

Доповідач зазначив, що зважаючи на численні звернення громадських 

організацій та активістів щодо небезпеки будівництва Канівської ГАЕС та з 

метою всебічного вивчення порушених питань, розпорядженням 

облдержадміністрації від 05.08.2016 № 396 створено відповідну робочу групу із 

залученням представників ПАТ «Укргіденерго», структурних підрозділів 

облдержадміністрації, територіальних органів влади, органів місцевого 

самоврядування. 

Враховуючи, що основним завданням плану заходів щодо виконання 

першочергових будівельних робіт по об’єкту «Будівництво Канівської ГАЕС» є 

вивчення соціально-економічних, історико-культурних, екологічних аспектів та 

громадської думки, ПАТ «Укргіденерго» укладено договір з інститутом 

Археології НАН України на проведення археологічних досліджень в зоні 

будівництва. Таким чином, після відповідних досліджень та визначення пам’яток і 

об’єктів культурної спадщини інститутом Археології буде складено карту-схему 

їх розташування. У жовтні поточного року ПАТ «Укгіденерго» заплановано 

проведення громадських слухань в м. Канів стосовно будівництва із залученням 

всіх зацікавлених організацій, населення, органів виконавчої влади та місцевого 

самоврядування. 
 

В обговоренні взяли участь: Пошиваник М.М., Іванов Д. А., Омаргалієв К.С. 



 

Пошиваник М.М., який висловив свою незгоду щодо будівництва 

Канівської ГАЕС, навівши приклади можливих негативних впливів на 

навколишнє природне середовище пов’язаних з ним (радіоактивне забруднення 

Дніпра, розмив берегів і т.д.). 

Іванов Д.А. висловив думку громадських організацій щодо заборони 

будівництва Канівської ГАЕС. 

Омаргалієв К.С. запропонував провести окрему зустріч з даного питання, 

створити відповідну робочу групу із залученням представників ПАТ 

«Укргіденерго», структурних підрозділів облдержадміністрації, територіальних 

органів влади, органів місцевого самоврядування та експертів з даного питання.  

 

 

Голова постійної комісії      К.С.Омаргалієв 

 

 

Секретар постійної комісії      Плічко Г.І. 


